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RSS.0002.2.2024 

Protokół Nr II/24 
z 2. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu  

3 czerwca 2024 roku 

        

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.) 2. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Marcela Hryniak-Bereżnicka. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radni nieobecni: Edyta Hajdamowicz  
i Marta Igras. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka powitała wszystkie 
zebrane na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad 2. sesji, który 
przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 7 maja 2024 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 11 marca 

do 17 maja 2024 r. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2024-2036. 

5. Uchwała w sprawie zmiany  budżetu gminy Sobótka na 2024 r.  

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

7. Uchwała w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Sobótce do dokonywania czynności w poleceniu wyjazdu służbowego  

w stosunku do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sobótce. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (13 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 7 maja 2024 r.  
 

Ad. 3 

Brak pytań do sprawozdania Burmistrza (pełna wersja sprawozdania dostępna jest  

w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Sobótka). 
 



2 

 

Ad. 4 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2024-
2036 wraz z objaśnieniami do zmian.  
Radny Grzegorz Chrzan poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Szymon Pacholuk poinformował, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Piotr Grudziński poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr II/5/24 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 5 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2024 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały.  
Radny Grzegorz Chrzan poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Szymon Pacholuk poinformował, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Piotr Grudziński poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr II/6/24 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG. 
Radny Grzegorz Chrzan poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Hanna Piwowarska powiedziała, że mamy tutaj przykład na to, że udało się 
Burmistrzowi pozyskać na inwestycje środki zewnętrzne, ale jak zawsze potrzebny 
jest wkład własny. Dodała, że budowa kanalizacji jest takim typem inwestycji, 
gdzie na wkład własny nie trzeba bezwzględnie szukać i „mrozić” swoich środków 
tylko można uzyskać wsparcie finansowe z WFOŚiGW na bardzo preferencyjnych 
warunkach 2,75%.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że omawiali temat wzięcia tej pożyczki na 
posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa i jest to najtańsza forma 
kredytowania.   
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Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy jest to błąd pisarski, że w uzasadnieniu 
uchwały pojawia się spłata rat do 2033 roku? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że jest to błąd pisarski, 
ponieważ w samej treści uchwały jest zapis mówiący o tym, że spłata pożyczki 
nastąpi w latach 2025-2034 i takie daty powinny być również w uzasadnieniu. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr II/7/24 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  
w Sobótce do dokonywania czynności w poleceniu wyjazdu służbowego  
w stosunku do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sobótce wraz z uzasadnieniem 
do uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Marcela Hryniak-Bereżnicka. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr II/8/24 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad.8 
Radny Sylwester Kowalczyk złożył wniosek formalny o wniesienie poprawek do 
projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka. Wyjaśnił, że 
poprawki dotyczą zmiany kwot w treści projektu uchwały z poziomu 90% na 100% 
maksymalnego wynagrodzenia zasadniczego Burmistrza. Poinformował, że 
wnioskuje, aby w §1 w podpunkcie 1 był zapis „wynagrodzenie zasadnicze w 
kwocie 10.250 zł”, a w podpunkcie 3 był zapis „dodatek specjalny w wysokości 
30% łącznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego w kwocie 
4.020 zł”. Dodał, że pozostałe zapisy projektu uchwały pozostałyby bez zmian.  
Pani Sylwia Stroka przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka wraz z uzasadnieniem do uchwały  
w wersji zaopiniowanej na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej  
i Rolnictwa.  
Radna Hanna Piwowarska powiedziała, że Burmistrz Mirosław Jarosz jest drugą 
kadencję Burmistrzem tej gminy. Dodała, że o tym, co udało się zrobić w minionej 
kadencji i co zostało przygotowane na tą mieszkańcy mieli okazję dowiedzieć się 
podczas kampanii oraz na ostatnim posiedzeniu komisji podczas której omawiali 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok. Powiedziała, że mamy dopiero 2. 
sesję Rady Miejskiej, a już mamy uchwały wskazujące na pozyskanie kolejnych 
dotacji, aby nasza gmina mogła się rozwijać. Przypomniała, że w minionej kadencji 
2 razy Rada pochylała się nad wynagrodzeniem Burmistrza, pierwszy raz w 2018r., 
gdy stawki wynagrodzeń Burmistrzów w całej Polsce były zupełnie inne 
(wynagrodzenie zasadnicze wynosiło wówczas 4.700 zł, dodatek funkcyjny 1900 
zł, dodatek stażowy 20%, dodatek specjalny 40%) oraz w listopadzie 2021 r. gdy 
ustawodawca sam stwierdził, że stawki te są zbyt niskie i należy je podwyższyć. 
Dodała, że wówczas w 2021 r. Burmistrz otrzymał 100% możliwego 
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wynagrodzenia. Zaznaczyła, że w całym powiecie, w tych gminach, gdzie Burmistrz 
miał większość w radzie, gdzie była dobra perspektywa współpracy i rozwoju 
gminy tam wójtowie, burmistrzowie dostawali 100%. Poinformowała, że na 
komisji budżetowej pochylali się nad tym tematem i nie było jednoznacznej, 
wspólnej opcji czy Burmistrz powinien zarabiać 90% czy 100%. Dodała, że wniosek  
o zachowanie dotychczasowego wynagrodzenia w wysokości 100% ostatecznie 
został odrzucony i w projekcie uchwały pojawiła się propozycja 90%, ale chcą aby 
w tej kwestii wypowiedział się każdy radny dlatego pojawił się dzisiejszy wniosek  
o 100%. Powiedziała, że jej zdaniem Burmistrz poprzez swoją pracę  
i ponadprzeciętne zaangażowanie wykazał, że zasługuje na 100% wynagrodzenia. 
Poinformowała, że różnica pomiędzy stawką 90%, a 100% to oszczędność w skali 
roku na poziomie około 15 tys. zł, ale prosi, aby ktoś z urzędu jeszcze to 
potwierdził. Powiedziała, że dla niej wynagrodzenie na poziomie 100% to 
motywacja dla Burmistrza do dalszego, ponadprzeciętnego działania na rzecz 
rozwoju naszej gminy i gmina na pewno na tym zyska. 
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że rzeczywiście w poprzedniej kadencji 
wykonano mnóstwo inwestycji, a nasza gmina pozyskała dużo środków. Dodał, że 
to, że dzisiaj składany jest wniosek przez Radnego Sylwestra Kowalczyka jest 
efektem tego, że nie ma radnych na komisjach. Powiedział, że radni 
przepracowują tematy na komisjach i nie wyobraża sobie tego, że taka sytuacja 
miałaby mieć miejsce co sesję i ich decyzje podjęte na komisjach będą podważane 
na sesjach.  Zachęcił Radnych do brania udziału w pracach komisji. 
Radna Hanna Piwowarska powiedziała, że każdy radny ma pełne prawo do 
składania poprawek do treści uchwał również na sesji i nikt nie ma prawa, aby 
tego zabraniać lub to ograniczać jedynie do posiedzeń komisji. 
Radna Marzena Podeszwa zapytała od kiedy w gminie nie ma Zastępcy 
Burmistrza? 
Pani Sylwia Stroka odpowiedziała, że od czerwca 2022r. Odnosząc się do pytania 
dotyczącego różnicy w wynagrodzeniu pomiędzy 90, a 100% odpowiedziała, że 
jest to 1.537,50 zł miesięcznie (18.450 zł w skali roku).  
Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 w Sobótce 
zwrócił uwagę na ogrom inwestycji wykonanych w minionej kadencji na obszarze 
Sobótki Zachodniej. Dodał, że ten Burmistrz w minionej kadencji zrobił więcej niż 
wszyscy poprzedni Burmistrzowie. Powiedział, że zgadza się z tym, że  
w posiedzeniach komisji powinni uczestniczyć wszyscy radni. Dodał, że zastanawia 
się jakie jest uzasadnienie do uchwały obniżającej wynagrodzenie, bo on takiego 
uzasadnienia nie znajduje. Powiedział, że jeżeli mowa o oszczędnościach to warto 
w pierwszej kolejności sięgnąć do własnej kieszeni. Zaapelował o ponowne 
przeanalizowanie tego tematu, ponieważ obniżenie wynagrodzenia działa 
demotywująco. Zaznaczył, że turyści przyjeżdżający do naszej gminy zauważają 
zmiany jakie u nas zaszły w ciągu ostatniej kadencji. 
Radna Krystyna Rak powiedziała, że w ich głowach jest już taki projekt uchwały, 
żeby radnym też obniżyć dietę z powodu trudnej sytuacji finansowej. 
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Radna Lidia Sączawa powiedziała, że ona protestuje przeciwko zmniejszaniu diety 
radnym, ponieważ ona za każdym razem gdy przyjeżdża na sesję lub komisję 
bierze bezpłatny urlop.  
 

Ogłoszono 5 minutową przerwę. 
Po przerwie. 
  

Radny Sylwester Kowalczyk wycofał złożony przez siebie wniosek.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak Bereżnicka złożyła wniosek  
o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 
dotyczącego wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka i przesunięcie projektu pod 
ponowne obrady połączonych komisji. 
Radna Hanna Piwowarska zapytała co się stanie z wynagrodzeniem Burmistrza za 
miesiąc maj w momencie wycofania tego projektu uchwały z porządku obrad 
dzisiejszej sesji? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka odpowiedziała, że 
Burmistrz otrzyma wynagrodzenie na podstawie uchwały z 2021 roku. Dodała, że 
nie ma takiej możliwości, aby Burmistrz nie otrzymał wynagrodzenia za swoją 
pracę.  
Radna Hanna Piwowarska poprosiła radcę o potwierdzenie, że uchwała z 2021r. 
nie dotyczyła wyłącznie minionej kadencji? 
Radca Prawny Pan Grzegorz Dutka odpowiedział, że uchwała ta ciągle jest  
w obrocie prawnym. Dodał, że Rada jak najszybciej powinna podjąć nową 
uchwałę, na nową kadencję, ale jeżeli tak się nie dzieje to nie może być takiej 
sytuacji, że pracownik nie otrzymuje wynagrodzenia i wówczas stara uchwała 
może stanowić podstawę do jego wypłacenia. 
 

Zarządzono głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad poprzez 
wycofanie projektu uchwały dotyczącego ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
MiG. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 9 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka przedstawiła 
informację o powstaniu Klubu radnych „Dla Sobótki”. Poinformowała, że kolejna 
sesja absolutoryjna, na której będzie również raport o stanie gminy planowana 
jest na 26 czerwca 2024 r. o godz. 9:00. Zachęciła wszystkich sołtysów do 
uczestniczenia w posiedzeniach komisji również poprzez odsłuch na skype, aby 
być na bieżąco z tym, co dzieje się w gminie. Poinformowała, że na stronie BIP 
zostały już zaktualizowane adresy e-mail za pośrednictwem których można 
kontaktować się z radnymi ze swoich okręgów.  
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że w związku z ulewnymi deszczami 
miejscowości z jej okręgu wyborczego są notorycznie podmywane i zalewane, 
ponieważ rowy przy drodze powiatowej są niedrożne (są zbyt płytkie lub wręcz  
w ogóle ich nie ma). Dodała, że urobek, który był wyciągnięty z tych rowów na 
brzeg spłynął znowu do rowu. Poinformowała, że w najgorzej sytuacji jest 
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miejscowość Przezdrowice, ponieważ przez środek miejscowości przepływa ciek 
wodny, który podczas opadów staje się wielką rzeką. Zaapelowała do urzędu  
o podjęcie decyzji o zabezpieczenie rzeki murami oporowymi podobnie jak  
w gminie Dzierżoniów. Dodała, że jest również przerażona transformatorem  
w Strachowie, który iskrzy i może doprowadzić do tragedii. Podkreśliła, że 
jesteśmy lekceważeni przez Tauron, który nic  z tym nie robi pomimo zgłoszeń. 
Powiedziała, że jedna z osób zasugerowała jej, że należy zadzwonić pod numer 
112 i zgłosić niebezpieczne miejsce. 
Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o uzupełnienie braków w kostce 
chodnikowej w Rynku, na ul. Kościuszki, Szkolnej i Św. Jakuba oraz o wyrównanie 
nierównych płyt chodnikowych, które są podniesione pod wpływem 
samochodów, co stwarza zagrożenie. Dodał, że można byłoby pokusić się  
o wykonanie audytu tych chodników. Złożył wniosek o sprawdzenie możliwości 
zmiany zasad parkowania na ul. Św. Jakuba i ul. Kościuszki na parkowanie skośne, 
takie jak jest na ul. Mickiewicza. Zaznaczył, że stworzyłoby to dodatkowe miejsca 
parkingowe i pozwoliło uniknąć parkowania na chodnikach. Zapytał, kto jest 
właścicielem lamp w rynku? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że Tauron. 
Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 zwrócił 
uwagę na konieczność powołania w gminie Zastępcy Burmistrza. 
Pani Iwona Czyż Sołtys wsi Mirosławice zwróciła uwagę na słabą jakość połączeń 
online z posiedzeń komisji.   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka powiedziała, że 
niewątpliwie muszą to usprawnić.  
Pan Grzegorz Białczak Dyrektor ZGKiM „Ślęża” jako mieszkaniec zgłosił problem 
wody spływającej z lasu ul. Zamkową, Kasztelańską, Leśnią na ul. Hołubowiczów, 
aż do ul. Świdnickiej, gdzie rzeka przelewała się przez drogę. Zaapelował, aby w 
porozumieniu z powiatem na stykach takich ulic zrobić odwodnienia, które 
zabezpieczą przed zalaniami. 
Radny Grzegorz Chrzan przypomniał o istnieniu Gminnej Spółki Wodnej. Dodał, że 
wiele rowów zostało przez tę spółkę udrożnionych, a w ostatnim czasie widzi, że 
nic nie dzieje się w tej materii. Zaznaczył, że te prace trzeba wykonywać cyklicznie, 
a nie tylko wówczas, gdy pojawiają się deszcze. 
Radny Sylwester Kowalczyk przypomniał o problemie zalewania ul. Stacyjnej, 
który jest wszystkim znany. Dodał, że należałoby się zastanowić jak rozwiązać ten 
problem, który notorycznie się powtarza przy większych opadach. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że należałoby podjąć działania, aby zmusić 
rolników, którzy zaorali rowy śródpolne do ich odtworzenia. Dodała, że wie, że 
byli rolnicy, którzy mieli nakazy prokuratorskie do ich odtworzenia, a pomimo 
tego nadal tego nie zrobili. Dodała, że to nie gmina powinna odtwarzać te rowy ze 
środków gminnych tylko powinni to zrobić rolnicy, którzy je zniszczyli. 
Powiedziała, że zaorywane są również rowy przydrożne, przy drodze powiatowej 
więc trudno się dziwić temu, że pola są zalewane. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 2. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 9:00 do 10:30 i odbyła się w UMiG Sobótka, Rynek 1, sala 
nr 11. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
 

Protokołowała                                                            Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                                     w Sobótce 

                                                                                          Marcela Hryniak-Bereżnicka 



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 7 maja 2024 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 09:05:40

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak za

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska za

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2024-2036

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 09:15:17

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak za

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska za

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2024 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 09:32:04

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak za

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska za

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej we Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 09:38:10

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak za

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska za

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sobótce do dokonywania czynności w poleceniu
wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sobótce.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 09:40:35

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak za

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska za

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



2. sesja Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 3 czerwca 2024 roku

GŁOSOWANIE

Zmiana porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały dotyczącej wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-06-03 10:22:29

PRZYJĘTO (W. BEZWZGLĘDNA USTAWOWEGO SKŁADU RADY )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Romuald Filipczak za

3 Piotr Grudziński za

4 Edyta Hajdamowicz nieobecny

5 Marcela Hryniak-Bereżnicka za

6 Marta Igras nieobecny

7 Sylwester Kowalczyk za

8 Michał Kozak wstrzymał się

9 Szymon Pacholuk za

10 Hanna Piwowarska wstrzymał się

11 Marzena Podeszwa za

12 Krystyna Rak za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Tomasz Sadkiewicz za

14 Lidia Sączawa za

15 Marcin Żaba za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


